

《单词百科:inefficiently是什么意思?inefficiently怎么发音?inefficiently的解释和用法》

英语单词inefficiently是什么意思?inefficiently怎么读?inefficiently怎么发音?简答网为您整理了inefficiently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



inefficiently怎么读

inefficiently的读音:[n 'f ntɪ]

inefficiently的意思

1、adv.无效率地;

inefficiently的近义词

1、inadequately adv.不充足地;不适当地;不足胜任地;

- 2、ineffectually adv.无效地，无益地；
- 3、uselessly adv.无益地，无用地；
- 4、wastefully adv.浪费地，挥霍地，耗费地；

inefficiently的反义词

- 1、efficiently adv.效率高地；有效地；

inefficiently的双语例句

- 1、Energy prices have been kept low, so energy is used inefficiently.

能源价格一直维持低水平，所以能源利用效率很低。

- 2、You can't afford to run businesses inefficiently in this day and age.

在现今，经营商店无能是不行的。

- 3、Just as the insufficient competition, the excessive competition can bring the economy operating inefficiently.

过度竞争如同竞争不足一样，同样会带来经济运行效率的劣化。

- 4、But funds are often managed inefficiently.

但是，对这项资金的管理通常效率低下。

- 5、If we transplant trees from other places to the city, it works inefficiently.

如果是从别的地方移植到城市里，那也不过是拆东墙去补西墙罢了。

- 6、Therefore, the area of financial investment expenditure is where the market functions inefficiently.

因此，财政投资支出的领域也应该是市场不能有效发挥作用的领域。

- 7、If they are too large, the cooling unit cycles on and off and operates inefficiently.

如空调太大，制冷器就会不停运作。

- 8、The small family farm is steeped in inefficiency and struggles just to survive.

小农场主陷于无效率的境况中,只为生存下去而苦苦挣扎.

以上是简答网为您整理的inefficiently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于inefficiently的用法、inefficiently的释义、inefficiently的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/inefficiently>

